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Protokół  Nr XVII/20 

 

z  XVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu                                             

28 luty 2020 r.  w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli,      

w godz. od 10:00 – 16.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  17 

Skład rady: 

 

1. Chwiałkowska Katarzyna  
 

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

4. Łabędzki Marcin  
 

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

6. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

7. Nowak Krzysztof Jan  
 

8. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

9. Piotrowski Zbigniew  
 

10. Półgrabia Tomasz Czesław 
 

11. Rychlik Wojciech Marek  
 

12. Solarek Romuald 
 

13. Szuster Stanisław 
 

14. Warchlewski Piotr Dariusz 
 

15. Włodarczyk Grzegorz 
 

16. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 

17. Ziółkowski Tomasz Jacek  

18. Paweł Mataśka, 
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19. Andrzej Dutkiewicz. 
 
Nieobecni: 
Romuald Solarek 

Andrzej Dutkiewicz 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad XVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z powierzenia Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli funkcji biblioteki 

powiatowej w 2019 roku.   

6. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego w 2019 r.    

7. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji „Programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli 

„Bezpieczny powiat zduńskowolski 2019-2022” za rok 2019”.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Działań Na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2020-2030 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pacy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących 

na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie 
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na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylii 

w Zduńskiej Woli. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Zarządowi Powiatu Zduńskowolskiego 

uprawnień do określania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów                                

i urządzeń użyteczności publicznej Powiatu Zduńskowolskiego w zakresie 

jednostek oświatowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Żeromskiego 10 w Zduńskiej Woli.  

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej.  

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo-Budżetowej.  

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                            

i Infrastruktury Technicznej.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 

realizacji zadania inwestycyjnego pn: „Modernizacja chodników i zieleńców                      

(ul. Sieradzka, pl. Wolności, ul. Łaska) i przyjęcia pomocy finansowej.   

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 grudnia 2019 r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. 

opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2020-2040.   

19. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.3/20. 

20. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

21. Interpelacje i zapytania Radnych. 

22. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie XVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Radny Stanisław Szuster zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego szybkiej kolei. Termin zgłaszania uwag przypada na dzień 10 marca. 

Poprosił by rada zajęła stanowisko w sprawie projektu przebiegu linii szybkiej kolei 

przez powiat zduńskowolski.   

 

Radna Joanna Pawłowska zaproponowała podjąć temat w sprawach różnych.  
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Wniosek poparł również radny Zbigniew Piotrowski. 

Radny Dawid Mazurkiewicz zaproponował odłożenie tematu w czasie z braku 

dokumentów.  

 

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że kolej przecina gminę Szadek i część gminy 

Zduńska Wola. Na konsultacje społeczne rząd przewidział tylko 30 dni wyłącznie drogą 

internetową. Nie było czasu na przygotowanie wniosku.  W temacie inwestycji, która 

dotknie setki samorządów i tysiące mieszkańców są tylko szczątkowe informacje.   

Należy podjąć stanowisko by  można było: wywalczyć rzeczywiste konsultacje,  

dlaczego wariant 1 a nie 2. Jakie są skutki, przyczyny i cele do osiągnięcia. Kolej 

szybkich prędkości to interes dużych miast.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że pomysł szybkiej kolei jest 

przedmiotem zainteresowań rządu od 2008 r. W latach 2011/17 został opracowany 

projekt przebiegu linii dużych prędkości.  W latach 11/13 projekt był konsultowany w 

Małkowie pod Wartą z udziałem przedstawicieli PKP/PLK. Doszło do kompromisu w 

sprawie wypracowania linii Y – Warszawa-Łódź-Nowe Skalmierzyce (między Kaliszem 

a Ostrowem Wielkopolskim), dalej w kierunku Poznania i Wrocławia, z Poznania do 

Berlina i z Wrocławia do Pragi. W ramach konsultacji społecznych, społeczności 

lokalne domagały się przystanków. Opracowana koncepcja została zatwierdzona w 

2017 r. Ostatnio mówi się o Centralnym Porcie Komunikacyjnym w Baranowie, do 

którego mają być podłączone województwa. Centralne studium ma przeprowadzić 

konsultacje, one trwają, jest tu również lina numer 9, której przebieg budzi zdziwienie. 

Linia przebiega przez miasto Łódź, Konstantynów Łódzki, gminę Wodzierady i gminę 

Szadek. Wywołało to irytację wśród mieszkańców.  Odbyło się spotkanie w Szadku. 

Materiał znajduje się w intrenecie. Poprosił wnioskodawcę o projekt stanowiska                               

w sprawie, gdyż zarząd nie procedował w tym temacie.  

 

Radny Stanisław Szuster poinformował, że był zbyt krótki czas na przygotowanie 

takiego stanowiska. Planowany przebieg trasy przyczyni się do wyburzenia wielu nowo 

wybudowanych budynków. Podtrzymał swój wniosek o podjęcie dyskusji i zajęcia 

stanowiska przez radę. 

 

Po dyskusji rada podjęła decyzję o podjęciu dyskusji w sprawie Kolei Dużych 

Prędkości w punkcie „Sprawy różne”. 
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Rada Powiatu przyjęła proponowany porządek obrad. 

 

Obecnych: 17 

Tak 17 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 0 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

6 Dawid Mazurkiewicz Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

13 Katarzyna Chwiałkowska Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

1 9 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z sesji XVI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół z XVI sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Obecnych: 17 

Tak 15 

Nie 0 

Not Voted 1 
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Wstrzymanie 1 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

6 Dawid Mazurkiewicz Not Voted 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Wstrzymanie 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

13 Katarzyna Chwiałkowska Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

18 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radnego Tomasza Ziółkowskiego – Przewodniczący Komisji, 

2/ Radną Jadwigą Ziółkowską– Członek, 

3/ Radnego Krzysztofa Nowaka– Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższy skład Komisji.  

 

Obecnych: 17 

Tak 15 

Nie 0 
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Not Voted 2 

Wstrzymanie 0 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

6 Dawid Mazurkiewicz Not Voted 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

13 Katarzyna Chwiałkowska Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Not Voted 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z powierzenia Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli funkcji biblioteki powiatowej 

w 2019 roku.   

 

Opinia komisji pozytywna. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie. 

 

Punkt 6 

Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu Zduńskowolskiego 

w 2019 r.    

 

Opinia komisji pozytywna. 
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Rada Powiatu przyjęła powyższą infomację. 

 

Odbyła się automedialna prezentacja materiału. 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z realizacji „Programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli „Bezpieczny 

powiat zduńskowolski 2019-2022” za rok 2019”.  

 

Opinia komisji pozytywna. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Działań Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2020-2030 w Powiecie Zduńskowolskim”.  

 

Opinia komisji pozytywna. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/8/20 w sprawie uchwalenia „Powiatowego 

Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2020-2030 w Powiecie 

Zduńskowolskim”.  

Obecnych: 17 

 

Tak 16 

Nie 0 

Not Voted 1 

Wstrzymanie 0 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

6 Dawid Mazurkiewicz Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 
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8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

13 Katarzyna Chwiałkowska Not Voted 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia harmonogramu godzin 

pacy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, funkcjonujących na 

terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Opinia komisji pozytywna. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/9/20 w sprawie ustalenia harmonogramu 

godzin pacy oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2020 roku, 

funkcjonujących na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Obecnych: 17 

Tak 16 

Nie 0 

Not Voted 1 

Wstrzymanie 0 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

6 Dawid Mazurkiewicz Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 
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9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

13 Katarzyna Chwiałkowska Not Voted 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o zezwolenie na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym w 

Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylii w Zduńskiej Woli. 

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/10/20 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza Sylii w 

Zduńskiej Woli. 

 

Obecnych: 16 

 

Tak 16 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 0 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 
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6 Dawid Mazurkiewicz Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Zarządowi Powiatu Zduńskowolskiego 

uprawnień do określania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów                                

i urządzeń użyteczności publicznej Powiatu Zduńskowolskiego w zakresie jednostek 

oświatowych. 

 

Opinia komisji pozytywna. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski wyraził nadzieję, że zarząd przedstawi rozliczenie                                  

z realizacji uchwały, że zapisy nie będą traktowane wybiurczo. 

 

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że w uchwale brakuje określonej wysokości opłat 

za korzystanie z obieków: czy to będą podwyżki, obniżki. O jakiej skali podwyżek jest 

mowa. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski podkreślił, że jest to uchwała w sprawie 

powierzenia uprawnień do określania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że takiego cennika nie ma, będzie ustalony. 

Nie będzie podwyżek ani obniżek a ustalenie ceny. W przypadku Orlika był 10-letni 

okres trwałości projektu i takich opłat nie można było pobierać.  Przez te lata boisko 
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uległo pewnemu zniszczeniu, trzeba się zastanowić jak uzbierać pieniądze na jego 

modernizację. Opłaty powinny być w takiej wysokości by pokrywały koszty chociażby 

mediów. Koszty muszą być również takie by z boiska mogli korzystać ludzie.  Trzeba 

znaleźć jakiś consensus. Gdy będzie animator opłaty nie będą pobierane. Został 

złożony stosowny wniosek. Oświadczyła, że Zarząd będzie kierował się 

pragamtyzmem, ekonomią i sytuacją społeczną.  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/11/20 w sprawie powierzenia Zarządowi 

Powiatu Zduńskowolskiego uprawnień do określania wysokości cen i opłat za 

korzystanie z obiektów  i urządzeń użyteczności publicznej Powiatu Zduńskowolskiego 

w zakresie jednostek oświatowych. 

Obecnych: 15 

Tak 12 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 3 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

7 Paweł Mataśka Wstrzymanie 

8 Tomasz Półgrabia Wstrzymanie 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Wstrzymanie 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości Powiatu 
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Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Żeromskiego 10 w Zduńskiej Woli.  

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu podjęłą Uchwałę Nr XVII/12/20 w sprawie wyrażenia zgody na najem 

nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Żeromskiego 10 w 

Zduńskiej Woli.  

 

Obecnych: 15 

Tak 15 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 0 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 13 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ogólnospołecznej.  

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie 
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Punkt 14 

Sprawozdanie z działalności Komisji Programowo-Budżetowej.  

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie 

 

Punkt 15 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                                

i Infrastruktury Technicznej.  

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 

realizacji zadania inwestycyjnego pn: „Modernizacja chodników i zieleńców                      

(ul. Sieradzka, pl. Wolności, ul. Łaska) i przyjęcia pomocy finansowej.   

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu podjęłą Uchwałę Nr XVII/13/20 w sprawie współdziałania z Gminą 

Miastem Zduńska Wola przy realizacji zadania inwestycyjnego pn: „Modernizacja 

chodników i zieleńców  (ul. Sieradzka, pl. Wolności, ul. Łaska) i przyjęcia pomocy 

finansowej.   

Obecnych: 15 

Tak 15 

Nie 0 

Not Voted 0 

 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 
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4 Zbigniew Piotrowski Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 grudnia 2019 r. 

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Radna Joanna Pawłowska z-ca przewodniczącego komisji odczytała uzasadnienie do 

uchwały.  

 

Przewodniczacy Rady Piotr Warchlewski w związku z uzasadnieniem przedstawionym 

przez radną Joannę Pawłowską zarządził głosowanie:  

 

“Uznanie skargi za bezasadną”. 

Obecnych: 15 

Tak 11 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 4 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Wstrzymanie 

4 Zbigniew Piotrowski Wstrzymanie 

7 Paweł Mataśka Wstrzymanie 
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8 Tomasz Półgrabia Wstrzymanie 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

18 Piotr Warchlewski Tak 

 

Rada Powiatu podjęłą Uchwałę Nr XVII/14/20 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 

grudnia 2019 r. 

Obecnych: 15 

Tak 11 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 4 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Wstrzymanie 

4 Zbigniew Piotrowski Wstrzymanie 

7 Paweł Mataśka Wstrzymanie 

8 Tomasz Półgrabia Wstrzymanie 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 
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Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. 

opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2020-2040.   

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że pan 

Dawid Mazurkiewicz poinformował, że wyraża chęć pracy w komisji. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że wola pracy w komisji powinna zostać 

złożona przez Radnego na piśmie i dołączona do akt. W pierwszej kolejności należy 

przegłosować termin pracy komisji a następnie skład. 

 

W wyniku wątpliwości Radny Marcin Łabędzki przytoczył fragment zapisu z protokołu 

z poprzedniej sesji: 

“Radny Dawid Mazurkiewicz jako członek komisji złożył wniosek by przedłużyć 

funkcjonowanie komisji do końca marca br. lub powołać ją ponownie w tym samym 

składzie. Ze spotkania powinien być sporządzony protokół”. Zapytał czy taki zapis jest 

akceptowalny. 

 

Radca prawny Starostwa Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że 

wszystko zależy od tego czy Rada akceptuje przytoczony zapis, jeżeli tak to można to 

uznać jako skuteczne.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zwrócił się do komisji uchwał o przeczytanie 

projektu uchwały z nazwiskami i terminem pracy Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał przedstawiła projekt uchwały.   

Termin pracy komisji: 30 maja br.  

Członkowie: 

1. Ewa Mielczarek-Sójka, 

2. Joanna Pawłowska, 

3. Marcin Łabędzki, 

4. Krzysztof Nowak, 
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5. Dawid Mazurkiewicz 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/8/20 w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Rady Powiatu ds. opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2020-2040. 

Obecnych: 15 

Tak 14 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 1 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Wstrzymanie 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/15/19 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2020 – FK.3/20. 

 

Opinia komisji poztywna. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/16/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2020. 

Obecnych: 15 
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Tak 15              

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 0 

1 Jadwiga Ziółkowska Tak 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

7 Paweł Mataśka Tak 

8 Tomasz Półgrabia Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 20 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację międzysesyjną: 

“Na XVI sesji Rada Powiatu podjęła 7 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie 

z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak  i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Przebudowa drogi powiatowej Nr 4922E – ulica Opiesińska                                                          

w Zduńskiej Woli 

W dniu 18 lutego 2020 r. został dokonany odbiór drugiego etapu robót budowlanych w 

ramach inwestycji. Odbiór dotyczył następujących prac: dokończenie robót 

przygotowawczych i ziemnych na całym odcinku przebudowywanej ulicy, częściowe 
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wykonanie podbudowy (na odcinku od ul. Klonowej do ul. Dworcowej), częściowe 

wykonanie nawierzchni i elementów ulicy, dokończenie prac związanych z budową 

kanalizacji deszczowej i odwodnienia dla przebudowy drogi.  

Wartość odebranych prac to ponad 750 tysięcy złotych, z czego dofinansowanie                          

z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w ramach Funduszu Dróg Samorządowych 

wyniosło 641 175,67 zł. 

Zamówienia publiczne  

W dniu 19.02.2020 r.  został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Dostawa 

sprzętu komputerowego, serwerowego, sieciowego oraz zestawów 

komputerowych i urządzeń  peryferyjnych dla Powiatu Zduńskowolskiego".  

    Zamówienie zostało podzielone na cztery części:  

Część I – Zakup i dostawa zestawów komputerowych i notebooków dla Powiatu 

Zduńskowolskiego  

Część II – Zakup i dostawa urządzeń peryferyjnych dla Powiatu Zduńskowolskiego;  

Część III –  Zakup i dostawa urządzeń sieci teleinformatycznej, infrastruktury 

przetwarzania danych oraz serwerowego systemu operacyjnego dla Powiatu 

Zduńskowolskiego ;  

Część IV – Zakup i dostawa zasilacza UPS dla Powiatu Zduńskowolskiego; 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 02.03.2020r. do godz. 10:00.  

Zamówienie realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat Zduńskowolski”, 

który jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Łódzkiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII: Infrastruktura dla usług 

społecznych, Działanie VII.1 Technologie informacyjno-komunikacyjne, 

Poddziałanie VII.1.2 Technologie informacyjno-komunikacyjno. 

Cały czas prowadzona jest „Przebudowa ulicy Opiesińskiej w Zduńskiej Woli”.  Co 

tydzień odbywają się rady budowy, na których omawiane są wszelkie kwestie 

techniczne,  jak i kontrolowany jest postęp prac oraz zaangażowanie ludzi i sprzętu. 

W lutym złożone zostało do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego kolejne rozliczenie 

częściowe zadania. Prace związane z budową kanalizacji deszczowej zostały 

praktycznie już zakończone. Na wniosek 2 hurtowni z ul. Opiesińskiej wyrażona 

została zgoda na wykonanie przyłączy kanalizacji sanitarnej i odbywać się to będzie 

poza realizowanym zadaniem. Zarządca drogi chce uniknąć w ten sposób 

rozkopywania drogi po jej przebudowie. Na spotkaniu w dniu 26.02.2020 r. ustalono                   
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z przedstawicielem Orange.pl sposób usunięcia kolizji ze słupem telefonicznym 

stojącym na środku przejścia przy ul. Wodnej. 

W miesiącu lutym nie miały miejsce żadne wyjazdy sprzętu związane z zimowym 

utrzymaniem dróg.   

Za kwotę 50.000 zł. zlecono firmie Usługi Transportowo – Komunalne Beata Kamola  

z siedzibą Czechy 11, gm. Zduńska Wola przeprowadzenie „Wykonywanie usług                         

z zakresu konserwacji koron drzew w pasie drogowym dróg powiatowych  na terenie 

powiatu zduńskowolskiego”. Zadanie obejmie ok. 330 szt. drzew w pasie drogowym 

ulic w centrum Zduńskiej Woli. Czynności do wykonania to :podniesienie koron drzew 

naruszających skrajnię drogową, usunięcia gałęzi uschniętych i obumarłych, 

formowania koron drzew wraz z ich prześwietleniem, zabezpieczenia miejsc cięć, 

uprzątnięcia chodnika, jezdni, pobocza w miejscu konserwacji korony drzewa wraz                    

z wygrabieniem i wywozem pozostałości po wykonanym zabiegu pielęgnacyjnym. 

Prace zostaną wykonane w lutym i marcu przed wzmożoną wegetacją roślin.  

Cały czas prowadzone są prace w zakresie konserwacja zieleni niskiej w całym 

Powiecie Zduńskowolskim, w szczególności karczowanie krzaków. Zakończony został 

remont zamiatarki ciągnikowej tak aby możliwe było, jeżeli pogoda na to już pozwoli 

bezzwłoczne rozpoczęcie pozimowego zamiatania dróg.  

 

Znajdujące się na terenie naszego powiatu w okresie międzysesyjnym realizowały 

swoje zadania statutowe. 

POWIATOWY URZĄD PRACY  

• W dniu 27 stycznia 2020 r. przypadł Dzień Pracownika Publicznych Służb 

Zatrudnienia, z tej okazji w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym 

Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli odbyło się spotkanie pracowników i Dyrekcji 

PUP z Panią Hanną Iwaniuk – Starostą Zduńskowolskim, Panem Wojciechem 

Rychlikiem Wicestarostą Zduńskowolskim oraz z przedstawicielami Powiatowej 

Rady Rynku Pracy.  

• Ponadto Powiatowy Urząd Pracy prowadzi nabór wniosków o: 

- refundację wyposażenia lub doposażenia stanowiska pracy, 

- przyznanie bonów na zasiedlenie dla osób do 30 roku życia, 

- zorganizowanie staży, robót publicznych oraz prac interwencyjnych. 

Wnioski będą przyjmowane do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 
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• Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe. 

Zduńskowolski szpital powiatowy w Zduńskiej Woli:  

1. Kontynuacja prac związanych z adaptacją pomieszczeń starej chirurgii do 

potrzeb poradni specjalistycznych. 

2. Oddanie do użytku małego parkingu na terenie szpitala. 

3. Działania statutowe. 

W ramach realizacji projektu „Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski” 

współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014 – 2020 w dniu 21 stycznia 2020 r. odbyła się 

gala pod nazwą „Laur Zduńskowolski miasto & powiat” podczas, której zostały 

wręczone wyróżnienia dla osób przyczyniających się do promocji powiatu oraz miasta 

Zduńska Wola w kraju i za granicą oraz osób mających wpływ na rozwój gospodarczy. 

Wyróżnienia w 2020 roku trafiły do:  

− BMI Icopal Sp. z o.o. – za wieloletni, konsekwentny wkład w rozwój gospodarczy 

Miasta Zduńska Wola i Powiatu Zduńskowolskiego, 

− Arimex  Damis Sp. z o.o. – za wieloletni, konsekwentny wkład                                                 

w rozwój gospodarczy Miasta Zduńska Wola i Powiatu Zduńskowolskiego, 

− Fitness Club Family Center  - za wieloletni, konsekwentny wkład                                             

w rozwój gospodarczy Miasta Zduńska Wola i Powiatu Zduńskowolskiego, 

− Pani Ewy Brodzkiej - za wieloletni, konsekwentny wkład w życie społeczne 

Miasta Zduńska Wola i Powiatu Zduńskowolskiego, 

− Pana Grzegorza Sapiejki – za wieloletni, konsekwentny wkład                                              

w życie społeczne Miasta Zduńska Wola i Powiatu Zduńskowolskiego, 

− Pana Marka Niedźwieckiego – Ambasadora Zduńskiej Woli. 

W dniu 7 lutego br. w sali widowiskowej Powiatowego Centrum Kultury, Sportu 

i Rekreacji odbyły się koncerty wychowanków z okazji Dnia Babci i Dnia Dziadka. 

W dniu 10 lutego br. w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji miało miejsce 

podsumowanie XXI Ogólnopolskiego Konkursu „Pudełko moich marzeń”. 

W dniu 10 lutego 2020 r. w siedzibie Komedy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
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w Zduńskiej Woli już po raz dwunasty rozpoczęto systemowe kształcenie z zakresu 

udzielania pierwszej pomocy. Projekt Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Zduńskiej Woli oraz Starostwa Powiatowego pn."Młodzież i pierwsza 

pomoc" ma na celu zapoznanie młodzieży szkół ponadpodstawowych z terenu 

powiatu zduńskowolskiego z procedurami udzielania pierwszej pomocy.                                        

W miesiącach luty – kwiecień przeszkolonych w tym zakresie zostanie około 700 

uczniów ze szkół powiatowych. 

13 lutego br. w Zespole Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte 

w Zduńskiej Woli odbył się Konkurs Piosenki Walentynkowej w języku obcym. Wzięli 

w nim udział uczniowie z klas VII i VIII szkół podstawowych ze Zduńskiej Woli i okolic. 

1 lutego wzięła udział w studniówce uczniów Zespołu Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach. 

5 lutego uczestniczyła w odprawie rocznej, podsumowującej stan bezpieczeństwa na 

terenie powiatu zduńskowolskiego oraz efekty pracy funkcjonariuszy w minionym roku, 

jaką zorganizowano w Komendzie Powiatowej Policji w Zduńskiej Woli.  

10 lutego wzięła udział w inauguracji 12. edycji programu "Młodzież                                                       

i pierwsza pomoc", którego celem jest zapoznanie młodzieży szkół średnich z terenu 

powiatu zduńskowolskiego z procedurami udzielania pierwszej pomocy. Program jest 

prowadzony przez Komendę Powiatową PSP w Zduńskiej Woli. 

19 lutego spotkała się z przedstawicielami samorządu i placówek kulturalnych                            

w związku z ustaleniem wspólnego kalendarza wydarzeń kulturalnych i sportowych 

organizowanych w naszym powiecie. Taki kalendarz został już przez nas 

przygotowany i dostępny jest na stronie internetowej powiatu.  

21 lutego wręczyła jedną z nagród w Plebiscycie na Najpopularniejszych Sportowców 

i Trenera Ziemi Sieradzkiej 7 Wspaniałych. Nagroda Starosty Zduńskowolskiego trafiła 

do pani Magdaleny Szmytki, Wicemistrzyni Polski Juniorek w podnoszeniu ciężarów. 

Wydarzenie zorganizowała rozgłośnia Nasze Radio. 

 

Punkt 21 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła interpelację w sprawie likwidacji oddziału 

rejestracji pojazdów w Szadku.  
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Radny Zbigniew Piotrowski złożył interpelacje w sprawie stosowania wadliwych 

mieszanek tworzyw w nawierzchniach boisk i bieżniach lekkoatletycznych (głównie 

orlików). Proszę o przebadania wszystkich wskazanych nawierzchni obiektów 

Starostwa Powiatowego  w Zduńskiej Woli przez stację Sanitarno-Epidemiologiczną 

pod kątem zawartości substancji niebezpiecznych związków kancerogennych, metali 

ciężkich, których także w drodze kumulacji w organizmach mogą wywołać poważne 

zmiany u człowieka – zwłaszcza dzieci i młodzieży.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski złożył interpelację w sprawie: 

 

 “ 1/Monitorowania sprawy szkodliwości nawierzchni boisk ze sztucznej trawy                                  

w kontekście informacji, iż substancje tam wykorzystywane mogą być szkodliwe dla 

zdrowia. 

2/ Przeanalizowanie zmiany organizacji ruchu na ulicy Łaskiej między ul. Kilińskiego                            

a ul. Piwną w kontekście uruchomienie wjazdu z ulicy Łaskiej na parking (tam gdzie 

były kwiaciarki) jadąc od ul. Kilińskiego w kierunku Placu Wolności.  

 3/ Likwidacji dziury na skrzyżowaniu ulic Tracka, Mickiewicza. 

Dokonanie budowy kanału przykrawężnikowego odprowadzającego wodę 

deszczową do ul. Michny na ulicy Piwnej. Kanał pozwoli na odprowadzenie wód 

deszczowych z przejścia dla pieszych na wysokości bramy PCKSR a Parkiem 

Miejskim.  

4/ Uporządkowanie działki miejskiej (ulica Maksymiliana Kolbe) będącej                                      

w użytkowaniu Szkoły Podstawowej nr 4 leżącej na przeciwko Domu Urodzin Św. 

Maksymiliana Marii Kolbe. Szczególnie proszę o przeanalizowanie stanu płotu w tym 

miejscu. Terenu przed płotem i za nim.  

5/ Powtórne przeanalizowanie zmiany organizacji ruchu na Placu Wolności w taki 

sposób, aby można było zaparkować samochodem jadąc z ul. Sieradzkiej przed 

Centrum Integracji „Ratusz”. 

6/ Wskazanie miejsca gdzie obywatel może znaleźć listę obywateli, którzy otrzymali 

tytuł Zasłużony dla Powiatu Zduńskowolskiego czy Laur Przedsiębiorczości                                     

w poszczególnych kategoriach. Sprawa dotyczy również poszczególnych gmin 

Powiatu Zduńskowolskiego, jeżeli te gminy takie tytuły nadają.  

7/ Proszę o podanie informacji na temat wniosku omawianego na Komisji 

Bezpieczeństwa i sesji Rady Powiatu dotyczącej przedłużenia ścieżki rowerowej 

wzdłuż ul. Sieradzkiej na wysokości skrzyżowania ulicy Sieradzkiej i ul. Kaczej.”.  
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Radny Krzysztof Nowak złożył interpelcję w sprawie usunięcia rozwidlonego                                  

i pękniętego drzewa k/kapliczki na ulicy Przatowskiej. Ponadto usunięcia zakrzaczeń 

na ulicy Przatowskiej.  

 

Punkt 22 

Wnioski i oświadczenia Radnych 

 

 Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski  

“Wnioskuję o naprawę lampy ulicznej przy Pomniku Żołnierzy Wyklętych. Lampa ma 

urwany stalowy uchwyt na wysokości ok. 5 metrów, co zagraża bezpieczeństwu 

przechodniów”.   

 

Radny Tomasz Ziółkowski  

„Budowy oświetlenia ulicznego na łuku drogi powiatowej Zduńska Wola-Wielka Wieś 

w miejscowości Szadkowice.”. 

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wniosek 

1/„W ramach rozpoczęcia promocji Powiatu Zduńskowolskiego oraz miasta Zduńska 

Wola składam wniosek dotyczący wydania 5 rodzajów widokówek promujących Powiat 

Zduńskowolski i 5 rodzajów widokówek promujących Miasto Zduńska Wola”. 

2/ Naprawy studzienki kanalizacyjnej znajdującej się na jezdni ul. Przemysłowej. 

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka złożyła wniosek w sprawie usunięcia pni pozostałych po 

wycięciu drzew w miejscowości Szadkowice na odcinku od przystanku po lewej stronie 

w kierunku Szadku.  

 

Radny Krzysztof Nowak złożył wniosek o usunięcie dwóch drzew na wprost stawów               

w miejscowości Wilamów. Wniosek dotyczący usunięcia składał sołtys miejscowości 

Wilamów.  

 

Punkt 23 

Sprawy różne. 

 

Radny Stanisław Szuster poinformował, że podtrzymuje swoje stanowisko, jest                         
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w posiadaniu projektu uchwały. Zaproponował by podjąć ją na dzisiejszej sesji lub na 

sesji nadzwyczajnej.  

 

Radca Prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że projekt uchwały 

powinien być pozytywnie zaopiniowany przez stosowne organy, stanąć pod obrady  

Zarządu i Komisji. Brak projektu uchwały utrudnia wypowiedzenie się w tej kwestii. 

Podjęcie uchwały w punkcie sprawy różne jest wątpliwe. Kwestie sesji nadzwyczajnej 

reguluje statut powiatu zduńskowolskiego.  

 

Starosta Wojciech Rychlik przypominał, że inicjatywę uchwałodawczą posiada: 

zarząd, klub radnych i każdy radny. Po przegłosowaniu wniosku o rozszerzenie 

porządku taki punkt może zostać poddany pod głosowanie. Rada Powiatu jest 

najwyższym organem. Projekt uchwały, który nie rozszerza wydatków budżetu powiatu 

nie wymaga stanowiska zarządu. Rada może rozszerzyć porządek i projekt uchwały 

wprowadzić. Kwestią tutaj jest czas, termin upływa 10 kwietnia.  

 

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że nikt z przedstawicieli przygotowujący tego 

typu dokumentację nie przyjedzie. Odbyła się sesja nadzwyczajna w gminie Szadek. 

Po sesji odbyło się spotkanie z mieszkańcami. Z informacji uzyskanej od pana 

Burmistrza nikt na to spotkanie nie przyjechał. Są jedynie informacje zawarte na stronie 

internetowej. Konsultacje odbywają się w formie elektronicznej od 10 lutego do 10 

marca. Konsultacje zostały wymuszone by spełnić wymóg formalny. Załączona mapka 

jest niewyraźna. Brak ograniczeń w obszarze korytarza.  Ludzie czują się pominięci. 

Mogą stracić cały dorobek życiowy. Zostaną wysiedleni lub ich gospodarstwa podzielą 

na pół. Stąd wniosek by tych konsultacji było jak najwięcej.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak stanęli na 

stanowisku by zwołać sesję nadzwyczajną i podjąć decyzję na podstawie 

dokumentów, które są dostępne.   

 

Radny Marcin Łabędzki odczytał Uchwałę Rady Gminy i Miasta Szadek stanowiącą 

sprzeciw oraz negatywną opinię na temat koncepcji budowy przez Centralny Port 

Komunikacyjny linii kolejowej dużych prędkości przebiegającej przez teren Gminy                        

i Miasta Szadek oraz gminę Zduńska Wola. 
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Radny Stanisław Szuster poinformował, że Radni z Szadku popierają uchwałę podjętą 

przez Radę Gminy i Miasta w Szadku, gdyż inwestycja szkodzi mieszkańcom. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała podjąć uchwałę, nie odkładając tematu do 

sesji nadzwyczajnej.   

     

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski przedstawił  wniosek o zmianę porządku 

obrad, poprzez dodanie pkt: pn: w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego  

wariantów przebiegu nowej linii kolejowej nr 85, odcinek Łódź Fabryczna – Poznań 

Starołęka wskazanych przez Centralny Port Komunikacyjny, przebiegających przez 

teren powiatu zduńskowolskiego. 

 

Obecnych: 12 

Tak 12 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 0 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały, : § 1-3 o następującym brzmieniu: 

 

„§ 1. Rada Powiatu Zduńskowolskiego w związku z trwającymi konsultacjami 

społecznymi, dotyczącymi załącznika nr 1 do Strategicznego Studium 

Lokalizacyjnego „Atlasy map przebiegów korytarzy Kolejowych Liniowych Inwestycji 
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Towarzyszących” wyraża sprzeciw oraz negatywną opinię na temat koncepcji 

budowy przez Centralny Port Komunikacyjny linii kolejowej dużych prędkości 

przebiegającej przez teren Gminy i Miasta Szadek oraz gminę Zduńska Wola. 

   § 2. Rada Powiatu Zduńskowolskiego popiera dotychczasowy przebieg korytarza 

Kolei Dużych Prędkości przygotowany dla projektu Y w latach 2008-2018. 

   § 3. Rada Powiatu Zduńskowolskiego postuluje wyznaczenie” przystanku 

kolejowego na terenie Powiatu Zduńskowolskiego w ramach Kolei Dużych 

Prędkości.”. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVII/17/20 w sprawie  wyrażenia stanowiska 

dotyczącego wariantów przebiegu nowej linii kolejowej nr 85, odcinek Łódź Fabryczna 

– Poznań Starołęka wskazanych przez Centralny Port Komunikacyjny, 

przebiegających przez teren powiatu zduńskowolskiego. 

 

Obecnych: 12 

Tak 12 

Nie 0 

Not Voted 0 

Wstrzymanie 0 

 

2 Tomasz Ziółkowski Tak 

3 Krzysztof Nowak Tak 

4 Zbigniew Piotrowski Tak 

9 Joanna Pawłowska Tak 

11 Stanisław Szuster Tak 

12 Grzegorz Włodarczyk Tak 

14 Marcin Łabędzki Tak 

15 Hanna Iwaniuk Tak 

16 Wojciech Rychlik Tak 

17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 

18 Tomasz Filipowski Tak 

19 Piotr Warchlewski Tak 
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Punkt 24 

Zakończenie XVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył posiedzenie XVII sesji VI kadencji.  

 

 

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

   Piotr Warchlewski 

 

 


